



荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司
 帳號申請表格 FedEx Corporate Account Registration Form

請填寫貴公司基本資料，於表格下方蓋公司大小章或發票章或單位收發章，掃描回覆至: twac@fedex.com或傳真回覆至: Fax: 02-25814205。謝謝您!

(Please fill in the blank fields, stamp with company chop and reply to email: twac@fedex.com. Thank you!)

*為必填欄位。(*Must fill in.)

公司名稱 (須與公司統一發票抬頭一致) (Company Name) **請用正楷填寫, 以利辨識**

*中 文 (Chinese) _____

*英 文 (English) _____

*公司統編 (Company ID No.) _____ 核准設立日期 (Set Up Date) _____

*收件地址 (Shipping Address) _____
 □□□□□□

*聯絡人全名(CTC Person/Full Name) _____ □先生 Mr. □小姐 Ms.

*電話及分機 (Tel. No./ Ext.) _____ 傳真號碼 (Fax No.) _____

部 門 (Dept) _____ 職 稱 (Title) _____

常寄貨件品名 (Commodity) _____ □ 出口 O/B □ 進口 I/B

*電子信箱 (Email) _____ 網 址 (Website) _____

*帳單地址 (若與公司通訊地址不同) (Invoice Mailing Address) _____
 □□□□□□

*聯絡人或帳務處理人 (CTC Person/Full Name) _____ *部 門 (Dept) _____

*電話及分機 (Tel. No./ Ext.) _____ *傳真號碼 (Fax No.) _____

*申請人同意下述聲明: The shipper agrees to the conditions below:

- 同意遵守荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司的運送契約 (提單背面之運送條款)。
 Agree to abide by the FedEx Express shipping terms & conditions (printed at the reverse side of the Air Waybill)
- 荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司 所提供之信用帳戶繳款期限，運費-為30天，關稅-收到後請立即付款，若逾期未繳，將凍結帳號並改為現金付款，恕不另行通知。
 Credit Terms granted for your FedEx Shipping Account are: **Freight - 30 Days, Duty/Tax - Immediate**. We reserve the rights to suspend your shipping account without any notice if the outstanding amount is not settled by the payment due date, and your shipments will be on cash terms only.
- 申請人給荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司 不同的付款指示，指定付款人不履行付款時，申請人仍須負責與託運貨物有關之所有費用，包括運費、可能的附加費用、關稅及稅捐 (其中包括荷蘭商聯邦快遞國際股份有限公司台灣分公司 以同額預付之費用、政府罰金、稅金、律師費及法律費用)。此外申請人亦應負責美商聯邦快遞(股)公司，因將託運貨物送還申請人或因尚未決定如何處理而將託運貨物存倉所造成一切費用。
 If the billed party indicated on the Air Waybill refuse to pay for the charges for the shipment, the shipper shall be liable to pay for the freight charges, surcharges and duty tax for the shipment (the shipper is also liable for other charges paid by FedEx to recover the debt including, but not limited to, government fines, additional taxes, legal charges and fees). The shipper is also liable for all charges, incurred while awaiting further instructions for consignments that cannot be delivered, such as storage and all related charges.
- 同意授權聯邦快遞使用上述由申請人填寫的資料為其辦理聯邦快遞官網www.fedex.com登入的使用者帳號與預設密碼；惟收到聯邦快遞告知的網站使用者帳號與預設密碼後，申請人應即時登錄網站、檢視並核對用戶相關資訊；為信息安全考量，敬請自行修改登錄密碼。
 The shipper herein authorizes FedEx Express to use the aforementioned information and apply on its behalf for a login user ID and default password of the FedEx official website (www.fedex.com). Upon receipt of the user ID and default password from FedEx Express, the shipper agrees to log in the website and verify all data filled out on its behalf. For the sake of data security, please immediately change the password by yourself.
- 若選擇自行登入聯邦快遞網站www.fedex.com辦理使用者帳號與密碼，請在此處勾選。○ 自行登入聯邦快遞網站辦理使用者帳號及密碼。
 If the shipper chooses to apply by yourself for the login user ID and password through www.fedex.com, please tick here. ○ I choose to apply for the login user ID and password by myself.
- 申請人申辦 (自行或授權聯邦快遞) 或使用網站用戶帳號及密碼登錄，皆視為認可與接受聯邦快遞網站使用方面的條款及隱私政策，並同意聯邦快遞得通過電郵等途徑向其傳輸各類商業資訊包括促銷及特價服務信息等。
 By applying for (either by yourself or through FedEx Express) or using the user ID and password, the shipper accepts and shall be deemed to have read and agreed to the fedex.com Terms of Use and the Privacy Policy on the website, and to have accepted that FedEx may transfer commercial information through channels (e.g. email) to the shipper including but not limited to special offers and promotions.

 *申請人蓋章 (公司大小章或發票章) (Company Chop)

以下欄位由FedEx內部填寫 (Fill in by FedEx):

ACCT No. _____

STATUS: New A/C Extended New A/C

By CS /(Name/Ext.) _____ EMP No. _____ Date: _____